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OBČINA  DIVAČA 
OBČINSKI SVET 
Kolodvorska ul ica 3/a, 6215 Divača  
Tel . :  05/731 09 30; Fax: 05/731 09 40  
www.divaca.si ;  obcina@divaca.si  

       
Številka: 032-0008/2020-03 

Datum: 30.09.2020 

 

Z  A  P  I  S  N  I  K 

 
12. redne  seje Občinskega sveta Občine Divača, ki je potekala v sredo   

dne  30.9.2020, v sejni sobi Občine Divača, Kolodvorska ulica 3/a, 6215 Divača. 

  

Sejo je vodila  županja ga. Alenka Štrucl Dovgan.  

  

Na seji so bili navzoči člani in članice Občinskega sveta Občine Divača (v nadaljevanju: člani 

sveta): 

BRUNO BOMBAČ  

BRUNO KOCJAN 

DAMIJANA GUSTINČIČ 

IVAN KOVAČIČ 

JERNEJ FRANC PREMRL 

MARTIN PRELC  

MIRJAM FRANKOVIČ-FRANETIČ 

NIVES SKUK 

URŠA SKERBIŠ ŠTOK  

 

Opravičeno odsotna člana sveta: 

DOBRIVOJ SUBIČ 

KLEMEN DELAK  

 

Ostali prisotni: 

ALENKA ŠTRUCL DOVGAN  -  županja Občine Divača 

IZTOK FELICJAN - direktor Občinske uprave  

VESNA PAVLOVČIČ - Občinska uprava  

ALENKA KOVAČIČ -  Občinska uprava 

NATAŠA MACAROL – Občinska uprava  

ROMANA DERNEČIN – Občinska uprava  

MAJA BURKELJCA -  »V prostoru« d.o.o.  Ilirska Bistrica  

TATJANA CERKVENIK - zapisničarka  

 

Seja se je pričela ob  17.00. Navzočih je bilo 9 članov sveta.  

S sklicem seje so člani sveta prejeli predlog dnevnega reda 12. redne seje  Občinskega sveta Občine 

Divača.  

 

DNEVNI  RED: 

1. Poročilo o realizaciji sklepov prejšnje seje OS in poročilo županje 

2. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Divača v obdobju od 01.01. do 30.06.2020  

3. Predlog lokalnega programa kulture v Občini Divača za obdobje 2021-2024 

4. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o uresničevanju javnega interesa na 

področju športa v Občini Divača  

5. Predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Divača – 2. obravnava 

http://www.divaca.si/
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6. Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Divača – 2. obravnava 

7. Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 

dežurne pogrebne službe v Občini Divača – 2. obravnava 

8. Sprememba Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Divača 

9. Seznanitev z analizo pobud za spremembe in dopolnitve OPN Občine Divača, št. 2 

10. Imenovanje :  

- člana v Nadzorni odbor Občine Divača 

- predstavnika Občine Divača v Skupščino ORE Krasa in Brkinov d.o.o. 

11. Dopolnitev načrta o razpolaganju  z občinskim premoženjem 

12. Informacija o financiranju političnih strank za leto 2020 v Občini  Divača  

13. Sprememba prometne signalizacije – Škoflje, Dane 

14. Potrditev DIIP-a za vodovod Brkini 

15. Poimenovanje obnovljene dvorane v Vremah  

16. Poročilo odborov in komisij 

17. Pobude in vprašanja  

 

Županja je  pozdravila vse prisotne.  Ugotovila je sklepčnost. 

Predlagala je potrditev zapisnika 11. redne seje OS, ki so ga člani sveta prejeli v gradivu. 

Na predlagan zapisnik ni bilo pripomb.  

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  Sprejme  se zapisnik  11. redne  seje OS v predlagani vsebini.   

 

Navzočnost je priglasilo 9 članov sveta. 

ZA je glasovalo  9  članov sveta (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI je  glasoval 0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja predlagala potrditev predloženega  dnevnega reda 12. redne seje OS z 

umikom 14. točke z dnevnega reda, ker  DIP za vodovod Brkini še ni pripravljen, k njegovi pripravi 

se bo pristopilo, v kolikor bo to zahtevano. 

 

Skupina  šestih svetnikov je podala pismen predlog za  umik 6. in 7. točke dnevnega reda: 

- Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Divača – 2. obravnava 

- Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 24-urne 

dežurne pogrebne službe v Občini Divača – 2. obravnava. 

V obrazložitvi so predlagatelji navedli, da ne dvomijo v skladnost odlokov z veljavno zakonodajo, 

kot tudi v namen predlagatelja po čim hitrejši uskladitvi ureditve opravljanja omenjenih javnih 

gospodarskih služb  in sprejetju ustreznih ukrepov in uveljavitve pravno ustreznega načina njihovega 

zagotavljanja.  

Kljub temu pa izpostavljajo dejstvo, da so na  zakon vložene  vsaj tri zahteve presoje ustavnosti, 

glede česar pa seveda, zaradi nezadostnega poznavanja, se ne morejo opredeljevati.   

Se pa z  vidika občanov občine Divača, glede na prebrano predstavljeno gradivo upravičeno lahko 

sprašujejo, in bojijo finančnih posledic, ki ga bo prinesel predvsem  Odlok o opravljanju 24-urne 

dežurne pogrebne službe z vidika posameznika, ki bo v določenem trenutku uporabnik omenjene 

storitve.  

Navajajo, da s strani občine in občinske uprave niso prejeli nobene informacije o finančnem 

ovrednotenju omenjene storitve, kot tudi o načrtovanem načinu izvajanja omenjenih javnih 

gospodarskih služb. 

Zato pred sprejetjem omenjenih odlokov pozivajo vodstvo občine, da se pripravi predstavitev načina 

ureditve izvajanja omenjenih služb  in ovrednotenje finančnega bremena posameznika v primeru 

sprejetja odlokov. 

Predlog, ki ga podajajo  vsem županom obalno kraških občin je, da se pristopi k skupnemu iskanju 

koncesionarja za izvajanje 24 urne dežurne pogrebe službe, saj menijo, da le na tak način se lahko 
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ustvari konkurenčno okolje, ki bo prineslo manjše stroške uporabnikom in bo dovolj zanimivo za 

potencialne koncesionarje. 

 

Po  zaključeni krajši razpravi, je županja  dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani vsebini se potrdi dnevni red 12. redne seje OS brez 14. 

točke –  Potrditev DIP-a za vodovod Brkini. 

 

Navzočnost je priglasilo  7  članov sveta. 

ZA je glasoval  0  član sveta. 

PROTI je  glasovalo 6 članov sveta. (B.BOMBAČ, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ , M. PRELC, N. SKUK, 

U. SKERBIŠ ŠTOK);  
(J. F. PREMRL – ni glasoval)  

Sklep ni bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA:  V predlagani vsebini se potrdi dnevni red 12. redne seje OS brez 

predlaganih naslednjih točk:  

- 6.  točke -  Predlog Odloka o pokopališkem redu v Občini Divača – 2. obravnava 

- 7.  točke -  Predlog Odloka o načinu opravljanja obvezne občinske gospodarske javne službe 

24-urne dežurne pogrebne službe v Občini Divača – 2. obravnava 

- 14.  točke - Potrditev DIP-a za vodovod Brkini. 

 

Navzočnost je priglasilo  7  članov sveta. 

ZA je glasovalo  6  članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, I.  KOVAČIČ, M. PRELC, N. SKUK, 

U.SKERBIŠ ŠTOK) 
(J. F. PREMRL – ni glasoval)  

PROTI je  glasoval 0 članov sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

  AD 1 

            POROČILO O REALIZACIJI SKLEPOV PREJŠNJE SEJE OS IN POROČILO ŽUPANJE 

 

Županja je podala kratko poročilo o realizaciji sklepov sprejetih na  11. redni seji Občinskega sveta.  Vsi 

sklepi so bili realizirani.  

V nadaljevanju je županja  prisotne seznanila s tekočimi informacijami in  dogodki v obdobju od 

zaključka prejšnje seje Občinskega sveta, pa do tega dne. Podala je informacije o:  

- zaključku investicije večnamenske dvorane v Vremah; 

- poteku izvedbe investicijskih del na projektu kanalizacije Betanja-Matavun-Škocjan, ki poteka 

po planu in bo v kratkem zaključena; 

- poteku izvedbe projekta tržnice v Divači; 

- podpisu Sporazuma z Ministrstvom za obrambo  o sofinanciranju nabave gasilskih vozil  in za 

investicije v gasilstvu, namenska sredstva bodo na razpolago v prihodnjem letu; 

- pripravi proračuna Občine Divača za leto 2021, ki bo predstavljen na prihodnji seji OS. 

 

 

AD 2 

POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA OBČINE DIVAČA 

V OBDOBJU OD 01.01. DO 30.06.2020 

 

Uslužbenka Občinske uprave Vesna Pavlovčič je  predstavila Poročilo o izvrševanju proračuna Občine 

Divača v obdobju od 01.01. do 30.06.2020. 

Omenjeno poročilo so predhodno obravnavali člani posameznih občinskih odborov in komisij na skupni 

seji, kjer je strokovna delavka Občinske uprave podala obrazložitve in pojasnila na posamezna vprašanja 

svetnikov in zunanjih članov odborov in komisij.  
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Na predlagano poročilo ni bilo podanih pripomb. 

 

Občinski svet Občine Divača se je seznanil  s poročilom o izvrševanju proračuna Občine Divača v 

prvem polletju leta 2020. 

 

 

AD 3 

PREDLOG LOKALNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI DIVAČA 

ZA OBDOBJE 2021-2024 

 

Uvod v predlagano točko je bil kulturno obarvan, svetnik Bruno Kocjan je prebral pesem Karla 

Destovnika Kajuha  »Kje si, mati«. 

V nadaljevanju je uslužbenka Občinske uprave  Romana Derenčin  predstavila predlog Lokalnega 

programa kulture v Občini Divača za obdobje 2021-2024. 

Predlagan dokument so predhodno obravnavali: Odbor za negospodarstvo, Odbor za financ in Statutarno 

pravna komisija in ga potrdili v predlagani vsebini  ter ga predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

Člani sveta na predlagan dokument niso imeli pripomb. 

 

Županja  je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet Občine Divača sprejema in potrjuje LOKALNI PROGRAM 

ZA KULTURO V OBČINI DIVAČA ZA OBDOBJE 2021−2024 v predlagani vsebini. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih 8 članov sveta.  

ZA je glasovalo 8 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  M. PRELC,  

M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 4 

PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O 

URESNIČEVANJU JAVNEGA INTERESA NA PODROČJU  

ŠPORTA V OBČINI DIVAČA 

 

Strokovno obrazložitev k predlogu Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka  o uresničevanju 

javnega interesa na področju športa v Občini Divača - postopki in merila za sofinanciranje letnega 

programa športa v Občini Divača, je podala  uslužbenka Občinske uprave Romana Derenčin. 

Predlagan akt so predhodno obravnavali: Odbor za negospodarstvo, Odbor za finance  in Statutarno 

pravna komisija in ga potrdili v predlagani vsebini  ter ga predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

Člani Občinskega sveta  na predlagan dokument niso imeli pripomb. 

 

Županja  je predlagala glasovanje.  

PREDLOG SKLEPA: V predlagani vsebini se sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka  o uresničevanju javnega interesa na področju športa v Občini Divača - postopki in merila 

za sofinanciranje letnega programa športa v Občini Divača. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 5 

PREDLOG ODLOKA O GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽBAH 

V OBČINI DIVAČA – 2. OBRAVNAVA 

 

Strokovna služba občine Divača  Nataša Macarol je predstavila predlog Odloka o lokalnih gospodarskih 

javnih službah v Občini Divača v 2. obravnavi. Povedala je, da se je na predlog odloka opravila javna 

razprava, ki je potekala od 15.06.2020 do 17.08.2020. Predlog odloka v 1. obravnavi pa je bil z vsemi 

obrazložitvami objavljen tudi v Glasniku Občine Divača. Na predlog odloka v 1. obravnavi v določenem 

roku ni   bila podana nobena pripomba. 

Predlagan akt so v 2. obravnavi  predhodno obravnavali: Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, 

Odbor za prostorsko načrtovanje in okolje, Odbor za financer ter Statutarno pravna komisija in ga 

potrdili v predlagani vsebini ter ga predlagali v sprejem Občinskemu svetu. 

Na seji sveta je o predlaganem aktu potekala krajša razprava, v kateri je svetnik Martin podal pripombo 

na določilo, ki je navedeno v odloku in narekuje ustanovitev občinske komisije uporabnikov   za nadzor 

izvajalcev. Osebno meni, da je ustanovitev naveden komisije nepotrebna, ne vidi nobenega efekta  o 

ustanovitvi te komisije. 

Drugih pripomb na predlagan Odlok ni bilo. 

Po zaključeni razpravi, je županja predlagala glasovanje: 

 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Odlok o lokalnih gospodarskih javnih službah v občini Divača 

v predlagani obliki. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  8 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, J.F. PREMRL, M. PRELC, 

 M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 6 

SPREMEMBA ODLOKA O NADOMESTILU ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA 

V OBČINI DIVAČA 

 

Kratko obrazložitev k predlagani točki je podala  uslužbenka  Občinske uprave  Nataša Macarol. 

Predstavila je predlog spremembe Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča. Pojasnila je, 

da se sprememba nanaša samo na faktor za nezazidana stavbna zemljišča. V gradivu je bilo predstavljeno 

tudi več izračunov, glede različnega povečanja faktorja ter seznam zavezance, ki se jih ta sprememba 

dotakne. 

Predlagan akt so predhodno obravnavali: Odbor za gospodarstvo, kmetijstvo in turizem, Odbor za 

finance, Odbor za okolje in prostor ter Statutarno pravna komisija. Potrdili so predlog Odloka o 

spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča v Občini Divača s tem, da se faktor 

poveča za 0,20 ne pa za 0,15 kot je bilo predlagano v sklepu gradiva. 

Predlagano spremembo so potrdili tudi člani Občinskega sveta in drugih pripomb na predlagan Odlok 

niso imeli. 

 

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: Sprejme se Odlok o  spremembi Odloka o nadomestilu za uporabo 

stavbnega zemljišča v občini Divača v predlagani obliki  s tem, da se faktor poveča za 0,20 ne pa 

za 0,15 kot je bilo predlagano v sklepu gradiva. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 
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AD 7 

SEZNANITEV Z ANALIZO POBUD ZA SPREMEMBE IN DOPOLNITVE OPN  

OBČINE DIVAČA, ŠT. 2 

 

Uslužbenka občinske uprave, Alenka Kovačič prisotne seznani z analizo pobud za spremembe in 

dopolnitve OPN. V postopku sprememb in dopolnitev OPN, št. 2 je bilo obravnavanih 36 pobud po 

spremembi namenske rabe prostora, ki so jih na Občino Divača naslovili občani oziroma druga 

zainteresirana javnost. 23 pobud je bilo ocenjenih kot primernih, 4 kot pogojno primerne, 1 pobuda je 

bila delno primerna, 8 pobud pa kot neprimernih. 

Zadeva je bila predhodno predstavljena na Odboru za prostorsko načrtovanje okolje, kjer  so se člani 

Odbora seznanili z opredelitvijo do pobud v postopku sprememb in dopolnitev OPN, št. 2. 

V nadaljevanju je prisotnim  podrobnejšo opredelitev do posameznih pobud predstavila predstavnica 

podjetja »V prostoru« d.o.o. Ilirska Bistrica, Maja Burkeljca, izdelovalka sprememb in dopolnitev OPN,  

št. 2. 

Občinski svet se je med drugim seznanil z naslednjimi popravki, ki se bodo izvedli v elaboratu 

»Opredelitev do pobud«: 

- pri pobudi pod zap. št. 8 bo namesto podrobnejše namenske rabe prostora (v nadaljevanju 

PNRP) BT (površine za turizem) določena PNRP SS (splošna stanovanjska območja) – 

območje pobude se bo vključilo v EUP ZA-4 

- pri pobudah pod zap. št. 18, 19 in 33 se posebnih prostorskih izvedbenih pogojev (v 

nadaljevanju PIP) v osnutku SD 02 OPN DI ne bo določilo 

- pri pobudi pod zap. št. 13 se bo določilo samo eno PNRP, in sicer IK (površine z objekti za 

kmetijsko proizvodnjo), določili se bodo posebni PIP 

 

Po zaključeni  razpravi je županja predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: Občinski svet se je seznanili z opredelitvijo do pobud v postopku sprememb 

in dopolnitev Občinskega prostorskega načrta Občine Divača, št. 2 in v zvezi s tem sprejel 

naslednje spremembe: 

- Občinski svet predlaga, da se pobuda pod zap. št. 27 opredeli kot pozitivna, in sicer, da se 

zemljišče opredeli kot stavbno za potrebe gradnje stanovanjske hiše. 

- Občinski svet predlaga, da se pobuda pod zap. št. 36 opredeli kot pozitivna, in sicer, da se 

NRP iz območja stavbnih zemljišče spremeni v območja kmetijskih zemljišč 

- Občinski svet predlaga, da se pobudnika, ki je podal pobudo pod zap. št. 23 pozove, da 

pobudo dopolni s prikazom novega dostopa do najbližje kategorizirane ceste, saj je dostop, 

ki je bil predlagan, neustrezen. 

- Občinski svet predlaga, da se Agrarno skupnost Dolenja vas seznani z vsebino pobude pod 

zap. št. 34 in se jo pozove, da se do podane pobude opredeli (ali se strinja s tem, da se NRP 

iz območja stavbnih zemljišč spremeni v območja kmetijskih zemljišč). 

- Občinski svet se je seznanil z dopolnitvami pobud (pobudi pod zap. št. 5, 13) glede dostopa 

do najbližje kategorizirane ceste in se strinja, da se ti pobudi opredelita kot primerni. 

- Občinski svet je mnenja, da se pobudo pod zap. št. 11 opredeli kot primerno, saj je 

območje priključeno na GJI.  

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 8  

IMENOVANJE ČLANA V NADZORNI ODBOR OBČINE DIVAČA IN PREDSTAVNIKA 

OBČINE DIVAČA V SKUPŠČINO ORE KRASA IN BRKINOV D.O.O. 
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Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Damijana Gustinčič je podala 

kratko obrazložitev o poteku aktivnosti v zvezi z  postopkom razrešitve dosedanjega člana in 

predsednika Nadzornega odbora Božac Draga in izdanem pozivu za predlaganje novega člana v 

Nadzorni odbor. V razpisanem roku Komisija ni prejela nobenega predloga, zato se predlaga 

Občinskemu svetu, da se postopek imenovanja člana v Nadzorni odbor, ponovi.  

Člani Občinskega sveta so s predlogom soglašali.  

 

Županja je predlagala glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Na podlagi odstopne izjave  Božac Draga s stalnim bivališčem Vlahovičeva 

63, 6230 Ankaran, se imenovanega  razreši s funkcije člana in predsednika Nadzornega odbora 

Občine Divača.  

Ker  na objavljen poziv ni bilo v razpisanem roku  podanega nobenega predloga za imenovanje 

novega člana v Nadzorni odbor Občine Divača, se postopek imenovanja ponovi. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 8 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, J.F. PREMRL, M. PRELC, 

M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  1 član sveta. (I. KOVAČIČ) 

Sklep je bil sprejet. 

 

V nadaljevanju je predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja podala 

informacijo o  dosedanjih aktivnostih glede imenovanja predstavnika Občine Divača v Skupščino ORE 

Krasa in  Brkinov. Na podlagi  objavljenega  poziva za podajo predlogov za imenovanje člana  v naveden 

organ, je Komisija v razpisanem roku prejela 2 predloga.: 

- Urša Skerbiš predlaga imenovanje Martina Prelca 

- Ivan Kovačič predlaga imenovanje Mirjam  Frankovič Franetič. 

Komisija je ugotovila, da  oba predlagana kandidata ustrezata razpisanim pogojem. Po daljši razpravi je 

sprejela sklep, da se v Skupščino ORE Krasa in Brkinov imenuje Mirjam Frankovič Franetič in ga 

predlagala v sprejem Občinskemu svetu. 

 

Županja je predlagala glasovanje. 

PREDLOG SKLEPA: V Skupščino ORE Krasa in Brkinov se imenuje Mirjam Frankovič 

Franetič. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  8 članov sveta.  

ZA so glasovali 4 člani sveta.  (B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, J.F. PREMRL,  N. SKUK) 

PROTI  so glasovali  4 člani sveta. (B.BOMBAČ, I. KOVAČIČ, M. PRELC, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

(M. FRANKOVIČ FRANETIČ se je pri glasovanju izločila) 

Sklep ni bil sprejet. 

 

Županja je predlagala glasovanje o drugem predlogu sklepa. 

PREDLOG SKLEPA: V Skupščino ORE Krasa in Brkinov se imenuje Martin Prelc. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  8 članov sveta.  

ZA so glasovali 4 člani sveta. (B.BOMBAČ, I. KOVAČIČ, M. PRELC, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  so glasovali  4 člani sveta. (B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, J.F. PREMRL,  N. SKUK) 

(M. FRANKOVIČ FRANETIČ se je pri glasovanju izločila) 

Sklep ni bil sprejet. 

 

Ker noben od predlaganih sklepov ni bil sprejet, je županja dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Ker noben od predlaganih kandidatov ni prejel zadostnega števila glasov, 

se postopek imenovanja predstavnika Občine Divača v Skupščino ORE Krasa in Brkinov, ponovi.  

Postopek se  izpelje do 30.10.2020. 
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Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 9  

DOPOLNITEV NAČRTA O RAZPOLAGANJU  Z OBČINSKIM PREMOŽENJEM 

 

Direktor občinske uprave, Iztok Felicjan je  predstavil dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Občine Divača.  

Zadeva je bila predhodno predstavljena in obravnavana na Odboru za prostorsko načrtovanje in okolje. 

V predstavitvi so bile ponovno predstavljene tudi pobude, ki jih je Odbor že zavrnil.  

Po predstavitvi so člani Odbora zahtevali, da se do seje občinskega sveta pridobi mnenje KS Senožeče 

za prodajo dela zemljišča v Gabrčah, načeloma so potrdili predlagano dopolnitev Načrta ravnanja s 

stvarnim premoženjem Občine Divača.  

Na seji sveta je o predlogih  dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Divača 

potekala krajša razprava, člani Občinskega sveta na predlagan sklep niso imeli pripomb, soglašali so s 

predlogom Odbora za prostorsko  načrtovanje in okolje. 

 

Županja je dala na glasovanje 

PREDLOG SKLEPA: Potrdi se predlagana dopolnitev Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem 

Občine Divača za leto 2020, brez vključitve prodaje dela zemljišča na parcelni številki 887 k.o. 

2444 Gabrče. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,  

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 10 

INFORMACIJA O FINANCIRANJU POLITIČNIH STRANK ZA LETO 2020  

V OBČINA DIVAČA 

 

Direktor občinske uprave, Iztok Felicjan je podal informacijo  o financiranju političnih strank iz sredstev 

proračuna Občine Divača. 

 

Občinski svet se je seznanili s postopkom izračuna za financiranje političnih strank v Občini 

Divača za leto 2020 in s sprejetim sklepom županje, da se bo glede na to, da so zneski nizki, 

financiranje izvedlo z enkratnim letnim  nakazilom. 

 

 

AD 11 

SPREMEMBA PROMETNE SIGNALIZACIJE – ŠKOFLJE, DANE 

 

Direktor občinske uprave, Iztok Felicjan je  predstavil predlog spremembe  prometne signalizacije. 

Predlaga dopolnitev prometne signalizacije preko Škofeljskega mostu z dopolnilno tablo z napisom 

»dovoljeno za traktorje s priklopniki«. 

Prav tako predlaga, da se prometni znak, ki omejuje promet tovornih vozil nad 8 ton skupne mase 

prestavi za odcep proti Danam. 

Predlagano  spremembo prometne signalizacije so predhodno obravnavali člani Odbora  za prostorsko 

planiranje in gospodarjenje z nepremičninami  in soglašali so s podanima  predlogoma,  s tem, da se 
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prometni znak  proti Kačičam dopolni z besedilom »dovoljeno za lokalni promet in intervencijska 

vozila« ter da se isti znak postavi še proti Danam. 

Člani Občinskega sveta na predlagani spremembi prometne signalizacije niso imeli pripomb. Soglašali 

so s sklepoma v predlagani vsebini vključno z dopolnitvijo sprejeto na Odboru za prostorsko načrtovanje 

in okolje. 

Županja je predlagala glasovanje 

 

PREDLOG SKLEPA: Na občinski cesti LC 062061-Vremski Britof – Škoflje se na obeh straneh 

Škofeljskega mostu dopolni obstoječo prometno signalizacijo  za omejitev tovornega prometa z 

dopolnilnima tablama z naslednjo vsebino: »kmetijske stroje s priklopniki« 

Na občinski cesti LC 125010, odsek 125011-Kozina - Ledenica se obstoječa prometna signalizacija se 

znak 2222 – Prepovedan promet za vozila, katerih skupna masa presega določeno maso »8t« z 

dopolnilno tablo 4602 z vsebino »Dovoljeno za avtobuse in lokalni dovoz ter intervencijska vozila« 

prestavi na stacionažo 6,50 km + 45 m (za križiščem z občinsko cesto JP 562240, odsek 562241-

Ledenica-Pared-Dane) v smeri proti vasi Kačiče in proti vasi Dane. 

Za izvedbo ustrezne prometne označitve, kot je navedeno v 1. in 2. točki tega sklepa, se postavi 

ustrezno prometno signalizacijo skladno s Pravilnikom o prometni signalizaciji in prometni opremi 

na cestah (Uradni list RS, št. 99/15, 46/17 in 59/18) , in sicer: 

- dve dopolnilni tabli     4602 »kmetijske stroje s priklopniki«. 

- en znak  2222 – Prepovedan promet za vozila, katerih skupna masa presega določeno maso 

»8t« z dopolnilno tablo 4602 z vsebino »Dovoljeno za avtobuse in lokalni dovoz ter 

intervencijska vozila«. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  9 članov sveta. 

ZA je glasovalo 9 članov sveta. (B.BOMBAČ, B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, I.  KOVAČIČ, J.F. PREMRL,           

M. PRELC, M. FRANKOVIČ-FRANETIČ, N. SKUK, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

PROTI  je  glasoval  0 član sveta.  

Sklep je bil sprejet. 

 

 

AD 12 

POIMENOVANJE OBNOVLJENE DVORANE V VREMAH 

 

Predsednica Odbora za negospodarstvo Nives Skuk  je podala informacijo o gradivu, predlogu TŠKD 

Urbanščica Famlje-Vreme o poimenovanju dvorane v Famljah, ki ga je predhodno obravnaval Odbor 

za negospodarstvo in ga potrdil v predlagani obliki.  

Mirjam Frankovič Franetič je na seji podala podrobnejšo obrazložitev predloga o poimenovanju 

dvorane, ki ga je podprl tudi Odbor za pripravo muzejske zbirke premogovništva na vremskem in člani 

Odbora za varstvo kulturne dediščine BOK  ter Park Škocjanske jame,  da  se prenovljena dvorana 

imenuje Dvorana »Rudnik« Vreme.  

V krajši razpravi je svetnik Martin Prelc pripomnil, da so bili na seji Sveta KS Vreme podani tudi 

drugačni predlogi o poimenovanju dvorane in da je Svet KS Vreme sprejel drugačen sklep o 

poimenovanju dvorane. 

Po zaključeni razpravi je županja predlagala glasovanje.  

 

PREDLOG SKLEPA: Soglaša se s podanim predlogom, da se  prenovljeni objekt nekdanjega 

premogovnika v Vremah, poimenuje DVORANA »RUDNIK VREME«. 

 

Pri glasovanju je bilo navzočih  7 članov sveta. 

ZA je glasovalo 5 članov sveta. ( B.KOCJAN, D. GUSTINČIČ, J.F. PREMRL,  M. FRANKOVIČ-FRANETIČ,  

N. SKUK) 

PROTI  sta glasovala  2 člana sveta. (M. PRELC, U. SKERBIŠ ŠTOK) 

Sklep je bil sprejet. 
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AD 13 

                                   POROČILO ODBOROV IN KOMISIJ 

 

Predsedniki posameznih Odborov in Komisij so stališča Odborov in Komisij vezanih na dnevi red 12. 

redne seje OS, podali pri posameznih točkah dnevnega reda.  

 

 

 

AD 14 

                                                            POBUDE IN VPRAŠANJA  

 

Seja Občinskega sveta : 

 

▪ Iztok Felicjan 

prisotne seznani z izredno dodeljenimi občinskim stanovanji  (6) in pojasni, da je potrebno preveriti in 

ugotoviti ali so ti ljudje res upravičeni do teh stanovanj. V zvezi z navedenim predlaga, da se vsem 

šestim najemnikom občinskih stanovanj potrdi, da so do konca tekočega leta v teh stanovanjih, da se  

jih o tem obvesti in da se dogovori, kaj bo s temi ljudmi v prihodnje. 

 

▪ Ivan Kovačič: 

predlaga ureditev funkcionalnega zemljišča ob stanovanjskem bloku v ulici Bogomirja Magajne 14 

Divača in želi, da se predstavi informacija glede predvidene izgradnje stanovanjskega bloka, ob 

obstoječih blokih – pod železniško postajo v Divači, pred podhodom Gregorja Žiberne, kjer so bile 

včasih neugledne barake, sedaj pa je parcela, na kateri želi lastnik graditi stanovanjski blok, a potrebuje 

še nekaj okoliškega, javnega zemljišča.  

 

Direktor občinske uprave Iztok Felicjan je pojasnil, da mora občina na tistem območju (med zadnjima 

blokoma, ki stojita med Vojkovo in ulico Bogomirja Magajne) urediti funkcionalna zemljišča za bloka  

in javno pot do čistilne naprave. Ko se bo to uredilo, se bo nato odločalo koliko in kaj se na tistem kraju 

sploh lahko  proda. Zato Odbor za prostorsko načrtovanje, pobude  za prodajo občinskega zemljišča ni 

sprejel. Predlaga, da se na eno prihodnjih sej povabi lastnika parcele, da podrobneje predstavi svoje 

načrte. 

 

▪ Urša Skerbiš : 

zanima jo, kdaj se bo lahko začelo uporabljati dvorano Rudnik Vreme. 

 

Direktor občinske uprave Iztok Felicjan je pojasnil, da je potrebno odpraviti še določene malenkosti na 

objektu, na Upravni enoti je že dogovorjeno za izdajo uporabnega dovoljenja  in se ga pričakuje v 

prihodnjih dneh. 

  

▪ Bruno Bombač: 

- ponovno kot že neštetokrat prej, je opozoril na hrup železnice, ki moti prebivalce Dolnjih Ležeč, z 

izgradnjo II. tira, bo po tej progi vozilo še več vlakov, kar pomeni še večji hrup in predlaga, da se 

pri izvedbi predvidenega projekta – izgradnje II. tira, izposluje postavitev protihrupne ograje ob 

delu železniške proge, ki meji na vas Dolnje Ležeče; 

- predlaga, da se od DARS-a  zahteva meritve hrupa, ki ga povzroča promet po avtocesti; 

- zanima ga, kako se napreduje z pridobitvijo dokumentacije za izgradnjo vaškega doma Dolnje 

Ležeče. 

- predlaga prestavitev table protipožarne preseke ob vasi Dolnje Ležeče, na lokacijo cca 100 m nižje 

od obstoječe; 

- zanima ga delo občinske komisije za sodelovanje pri izgradnji II. tira in kakšni pogovori trenutno 

potekajo, ter dogovori v smislu  kaj bo Občina Divača pridobila ob tej izgradnji; 
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▪ Damijana Gustinčič: 

v imenu Osnovne šole Divača je podala pobudo s Sveta staršev OŠ Divača za čimprejšnji pristop k 

rešitvi prostorske stiske na Osnovni šoli Divača. 

 

▪ Martin Prelc: 

- zanima ga izvedba vzdrževalnih del na občinski cesti Kozjane, ali se ta dela, v kolikor letos ne bodo 

izvedena, prestavijo v prihodnje leto; 

- zanima ga, na kakšen način se bo preplastilo cesto v Matavunu, ali je predvidena preplastitev 

celotnega dela ceste ali samo delno; 

- izrazil je nezadovoljstvo nad vzdrževanjem gozdnih cest, ne strinja se  z občinskim planom del, 

predlaga, da Občinski svet sprejme spremembe povezane z  načinom vzdrževalnih del gozdnih cest; 

- predlaga, da se v zapisnik seje OS vnese poimenski seznam glasovanja pri posameznih sklepih. 

 

 

Odbor za prostorsko načrtovanje in okolje  

 

▪ Martin Prelc: 

- opozori, da nasad ambrozije pri kamnoseštvu Ražem še ni odstranjen; 

- zanima ga, ali se bo po končanih vzdrževalnih delih na cesti v Gornjih Ležečah izvedla tudi ureditev 

parcelnih mej; 

- predlaga, da se v Gornjih Vremah pri avtobusni postaji postavi cestno ogledalo. Potrebno bi bilo 

poslati zahtevo na DRSI; 

- zanima ga ali se izvajajo dogovorjena investicijska vzdrževalna dela na občinskih cestah.  

 

▪ Andrej Dekleva: 

opozori na pomanjkanje števila parkirnih mest namenjenih kratkotrajnemu parkiranju pred vrtcem v 

Divači in predlaga, da se nekaj obstoječih parkirnih mest dodatno nameni kratkotrajnemu parkiranju. 

  

 

Odbor za finance 

 

▪ Mirjam Frankovič Franetič: 

opozori na vse večja  nastajanja divjih  odlagališč  odpadkov v naravi, na katastrofalni odnos ljudi do 

tega področja.  

 

Odbor za negospodarstvo: 

 
▪ Mirjam Frankovič Franetič: 

- Podala je informacijo, da je v občini več podpornikov športnih dejavnosti, ki se želijo aktivno 

vključevati v športno dogajanje, zato razmišljajo o ustanovitvi odbora za šport, ki bi pripravljal 

različne športne aktivnosti. Glede na dejstvo, da Športno društvo Ruj ne deluje aktivno, so najprej 

razmišljali o možnosti delovanja v okviru tega društva, vendar nihče noče prevzeti funkcije vodenja 

društva. Zato bi delovali v neformalni skupini. 

Nives Skuk je menila, da bi bilo smiselno delovanje v okviru društva Ruj, saj bi v okviru društva lahko 

izvajali različne dejavnosti, neformalna oblika delovanja pa bi se najbrž sčasoma srečala s problemi 

legitimnosti delovanja in predvsem s problemi pridobivanja finančnih sredstev.  

Romana Derenčin je opozorila za zakonska določila, ki urejajo organizacijo dela na področju športa in 

predlagala pobudo o zvezi športnih društev, ki bi lahko prevzela organizacijo raznovrstnih dejavnosti 

na področju športa.   

Odbor je podprl predlog vzpostavitve dejavnosti obstoječega športnega društva Ruj in predlagal, da 

društvo v Glasniku občine Divača objavi vabilo k vključitvi novih članov v društvo. 

 

- Odbor je informirala, da Dom na Krasu izvaja projekt deinstitucionalizacije in vzpostavitve manjših 

enot ter drugačnega pristopa dela z uporabniki, zato jo zanima ali obstaja v naši občini interes in 

potrebe, da bi se kot lokalna skupnost  vključili v projekt in sodelovanje – če bi seveda tudi zavod 
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to prepoznal kot dobrobit. Kljub temu, da zavod vključuje uporabnike s posebnimi potrebami, se 

lahko predvideva, da ima zavod raznovrsten strokovni tim in premišljeno strategijo organizacije in 

dela, ki zagotovo lahko doprinese tudi k delu v našem okolju. Zato je predlagala, da Občina 

Občinskemu svetu poda odgovor kakšne so možnosti sodelovanja in vključevanja.  

 

Odbor je podprl predlog da se Občinskemu svetu poda odgovor kakšne so možnosti sodelovanja in 

vključevanja  v planirane projekte Doma na Krasu.   

 

 

▪ Nives Skuk: 

Odbor je seznanila, da so se nanjo obrnili nekateri starši otrok, ki obiskujejo vrtec in Osnovno šolo v 

Divači in opozorili na pomanjkanje parkirnih mest v okolici vrtca in šole ter neustrezno organizacijo 

prometnega režima. Starši, ki zjutraj pripeljejo otroke v vrtec, nimajo na voljo parkirnega mesta v bližini 

objekta in morajo z otroci peš z oddaljenih parkirišč. To bo problematično še posebej v bližajočem se 

slabem vremenu. Bližnja parkirna mesta so cel dan zasedena in zato se podobna situacija ponovi 

popoldne, ko pridejo v vrtec po otroka. Predvsem so tu mišljena parkirna mesta ob cesti pred Hotelom 

Malovec.  

 

Odbor je predlagal, da se v bližini vrtca in šole v Divači zagotovi možnost časovno omejenega parkiranja 

za namen spremstva otroka (npr. 15 min) in sicer v času od 6.00 do 9.00 in od 12.00 do 16.00 in sicer 

na ta način, da se namestijo ustrezne dopolnilne table, ki omogočajo predlagano rešitev.   

 

 

 

 

 

Dnevni red 12. redne seje Občinskega sveta Občine Divača je bil izčrpan,  zato je županja ob 21.00   sejo 

končala . 

 

 

Potek seje je posnet v digitalni obliki, shranjen na CD-ju. 

 

 

 

 

ZAPISNIK  PRIPRAVILA:                                                                           Ž U P A N J A :  

     Tatjana Cerkvenik, l.r.                                                                       Alenka Štrucl Dovgan, l.r.    


